
Aan: fracties gemeenteraad Zwolle 

Van: Diederik Meijntjes 

Datum: 21 september 2016 

Onderwerp: reactie op notie Actieplan Sport en Bewegen 

Naar aanleiding van mijn via de Raadsgriffie ingediende en opgenomen notitie inclusief vragen zijn in de 

raadsvergadering van 12 september j.l. formele vragen gesteld door de ChristenUnie die in de vergadering 

uiteindelijk niet door de wethouder beantwoord werden. In kader daarvan een extra reminder nu aan de 

fracties waarbij ik ervoor gekozen heb de vraag mbt vercommercialisering van Sportparkmanagement op De 

Pelikaan wat concreter te maken cq te verduidelijken in de hoop hier concreet antwoord op te krijgen. 

Daarnaast in dit document een concreet voorstel om meer verbinding en kennis-deling te krijgen in Zwolle op 

de onderdelen en voortgang van het Actieplan geïnspireerd door de vergadering 12 september jl en reacties uit 

de stad. 

Nogmaals wil ik benadrukken content te zijn met de totstandkoming en inhoud van de beleidsnota Actieplan 

Sport en Bewegen. In de vergadering van 12 september j.l. herkenbare maar weinig concrete zaken over de 

inhoud gehoord. Wel zaken gehoord die een goede basis vormen voor concrete verdere voortgang van 

sportbeleid in de stad. Verbaasd ben ik wel over de roep voor verbetering van de openbare ruimte. Sportparken 

zouden tot openbare ruimte moeten gaan behoren voor zover dat deels al niet van toepassing is, dat zou het 

thema moeten zijn. In een stad waarin een wethouder Sport aan het roer staat die meerdere malen terecht 

steeds aangeeft dat je tegenwoordig onder iedere lantaarnpaal in de straat groepjes mensen met elkaar ziet 

afspreken om te gaan wandelen, fietsen en hardlopen, voorzie ik geen noodzaak om meer te investeren in 

verbetering van openbare ruimtes. Wel voorzie ik verbetering in aansluiting van de openbare ruimte op 

(buiten)sportaccommodaties en daarmee verbinding/samenwerking tussen de georganiseerde sport op de 

ongeorganiseerde sport zoals dat ook als item terugkomt in het Actieplan. 

Om de vraag rondom vercommercialisering van sportparkmanagement concreter te maken. De gemeente heeft 

de commerciële organisatie Sportcampus op de Pelikaan aan de Haersterveerweg in erfpacht de 

sportaccommodatie letterlijk en figuurlijk in gebruik gegeven voor een periode van 30 jaar, zie raadsbesluit d.d. 

18/9/2012. In de afgelopen jaren zijn daar de kunstgrasvelden en ook kleedkamers van het naar sportpark 

Marslanden vertrokken Oranje Zwart zomaar zonder overleg en in te gaan op concrete interesse, plannen en 

vragen van sportverenigingen bij gekomen. 

Concreet zijn dus aan de orde: verhoging van lasten voor non-profit organisaties zijnde sportverenigingen voor 

gebruik van gemeentelijke sportaccommodaties en verlaging cq cadeautjes weggeven aan commerciële 

organisaties door de gemeente Zwolle voor gebruik en exploitatie van gemeentelijke sportaccommodaties. Is 

dit het beleid voor de komende jaren? Hoe zijn met deze beweging de genoemde en bewezen verdien-modellen 

en het voorgespiegelde ondernemerschap voor sportverenigingen in dit concrete deel van de stad aan te sluiten 

bij het voor ons liggende Actieplan Sport en Bewegen? Hoe ziet de gemeente zich dit voor zich? Gebleken is 

immers dat ook FitPlaza benadert is om op een dergelijke wijze sportpark het Hoge Laar commercieel aan te 

gaan sturen. Volstrekt niet nodig zo blijkt uit het verleden en nu anno 2016. Samenwerken met een 

commerciële organisatie ok, maar de regie door een commerciële organisatie laten voeren onder genoemde 

voorwaarden sluit niet aan bij de gestelde doelen en acties in het Actieplan. 

Aangezien er naar mijn mening te weinig over sport in deze stad wordt gesproken met als doel concreet zaken 

en beleidsterreinen te verbinden, doe ik een voorstel. Mede ook geïnspireerd door dat wat de wethouder 12 

september j.l. betoogde: “Er is geen gelegenheid en ik werk niet meer mee aan lobbyen vanuit het werkveld 

van de sport, we werken en denken wel graag mee in oplossingen”. 

Op initiatief van de Gemeente en SportService zouden zij samen de top- en breedte sport in Zwolle 2x per jaar 

in Zwolle moeten uitdagen in zogenaamde “Sportcafé’s” waarbij ten behoeve van borging en de gewenste 

doorontwikkeling van het Actieplan op thema en met een gastspreker op steeds wisselende Zwolse sportlocaties 

over en met de sport in deze stad wordt gesproken. Verbinden, samenwerken, kennis delen en voortgang 

boeken op het Actieplan is daarin het hoofddoel van het Sportcafé naast de al eerder geuite wens voor een 

klankbordgroep voortbordurend op stadsgesprekken.  

Ik zie uit naar uw reactie en wens u veel succes met de voorbereidingen op de besluitvormende vergadering 

van maandag 26 september a.s. 

 


